
Summarization:
The part-time candidate board, consisting of Xavier (president), Lotte (secretary), Mila
(treasurer), Britte (Commissioner of Internal Affairs) and Jasper (Commissioner of External
Affairs) has been approved with 36 votes in favour, 0 against and 1 abstain. Questions were
asked about the missing of promotion and acquisition functions and the classification of a
part-time position and other things such as study and jobs. The letters can be requested as a
translation.

Notulen nood-verkiezings ALV 29 juni 2022

Gezien het feit er geen engelssprekende leden aanwezig zijn, is de voertaal van deze ALV
Nederlands.

1. Opening
Kim: Met de volgende hamerslag open ik de ALV van woensdag 29 juni 2022 van
SIB-Utrecht, om 19:05.

Hameren

Kim: Voor het gemak van het afwerken van onze notulen, vragen we jullie of er een audio
opname gemaakt mag worden van deze ALV. Deze wordt alleen gebruikt voor het afmaken
van de notulen en wordt daarna verwijderd. Is iemand hier op tegen?

Dan gaan we door naar het volgende agendapunt: het vaststellen van de agenda.

Hameren

2. Vaststellen van de agenda
Kim: De agenda is vastgesteld zoals deze met het convocaat is verspreid. Zijn er op of
aanmerkingen op deze agenda?
Nee.

Kim: Dan is bij deze de agenda vastgesteld en gaan we door naar het volgende
agendapunt; de notulen van de vorige ALV

Hameren

3. Notulen verkiezingsALV
Kim: Nu liggen de notulen van de verkiezingsALV van 25 mei 2022 ter discussie. Tekstuele
of stilistische opmerkingen kunnen worden gestuurd naar Dana via email. Zijn er vragen
over de notulen van de verkiezingsALV?
Nee.

Kim: Dan zijn de notulen van de ALV van 25 mei 2022 bij deze geaccepteerd en gaan we
door naar het volgende agenda punt: mail

Hameren



4. Mail
Kim: Hiervoor geef ik de vloer aan Dana
Dana: we hebben 8 autorisaties ontvangen:

1. Li-An Mulder autoriseert Maud Goes.
2. Jaleesa de Regt autoriseert Demian van Gurp.
3. Nina Ruitenbeek autoriseert Léon Gerridzen.
4. Lena van Duifhuizen autoriseert Sander Brouwers.
5. Charlotte van Brakel autoriseert David van Thiel.
6. Anouk van Wetten autoriseert Léon Gerridzen.
7. Martijn Knapen autoriseert Eefje Corbeek.
8. Martin Averdijk autoriseert Iris Veldhuis.

Eefje: Je mag toch niet twee keer gemachtigd zijn?
Kim: Ik dacht maximaal twee keer.
Fayrouz: Volgens mij niet.
Kim: Dan is daar iets misgegaan, ik weet dan niet helemaal hoe we nu verder moeten gaan.
Jeljer: Ik kan Anouk wel appen of ze mij wilt machtigen?
Kim: Doe dat maar, dan gaan we door en horen we het wanneer we moeten gaan stemmen.

Dan gaan we door naar het volgende agendapunt: mededelingen.

Hameren

5. Mededelingen
● De taal die wordt gesproken tijdens deze ALV is Nederlands, wat betekent dat er een

engelse samenvatting voor de notulen komt voor de engelssprekende die graag de
notulen willen lezen.

● Spreek alsjeblieft alleen wanneer je de beurt hebt gekregen, op deze manier is het
voor Dana het makkelijkst om notulen te maken

● Tijdens deze ALV zal gevraagd worden om te stemmen. Door de natuur van het
onderwerp waarover gestemd moet worden, zal er anoniem gestemd worden. In het
geval van anoniem stemmen, zijn er altijd leden van de RvA die tegen stemmen of
zich van stemming onthouden, om ervoor te zorgen dat iedereen zich comfortabel
genoeg voelt om te stemmen wat die wilt.

Kim: Zijn er vragen over deze mededelingen? Geen vragen Dan gaan we door naar het
volgende agendapunt; de installatie en uithamering van commissies.

Hameren

6. Inhamering en uithamering van commissies
Kim: Ik zal beginnen met de uithameringen

met de volgende hamerslag hamer ik uit:

- als leden van de Simulatie commissie, Madio Seck, Raymon van Leeuwen, Anouk
van Wetten, Carlo Krügermeier en Rogier Vonk.



Hameren

Els: Lieve Simulatie commissie, jullie hebben dit jaar een memorabele simulatie neergezet
en daar ben ik jullie intens dankbaar voor. Er zijn mythische babies geboren, er is tijd
gereisd, en zelfs op het laatste moment is er nog gemoord. We hebben het allemaal naar
ons zin gehad, dankzij jullie. Nogmaals heel erg bedankt.

- als leden van de Lustrum commissie, Elsbeth Smalbrugge, Iris Veldhuis en Martin
Averdijk

Kim: `lieve lusco, bedankt voor al jullie harde werken. Jullie zijn een erg nuttige commissie
geweest en hebben het leukste weekend van SIB georganiseerd; het lustrumweekend. We
hebben gelachen, gezweet, gedanst, en gefeest, en dat was zonder jullie niet mogelijk
geweest.

- als leden van de Symposium commissie, Aiso van Leeuwe, Benjamin Dekker, Lotte
Zijlstra en Roos Speelman

Hameren

Iris: Toppers van de Symposium Commissie. Ook dit jaar is er weer hard gewerkt om een
geweldige dag neer te zetten en dat ging natuurlijk niet altijd zonder slag of stoot. Een
nieuwe lockdown gooide roet in het eten en sommige sprekers zeiden na hun toezegging
toch af. Gelukkig hebben jullie je er goed doorheen geloosd en er samen een super goed en
leuk symposium van gemaakt! Het bestuur is erg trots op jullie, maar jullie mogen zeker ook
erg trots op jezelf zijn! Heel erg bedankt voor jullie inzet!

- als lid van de Acquisitie Commissie, Nian Vervoort

Hameren

Mayo: Lieve Nian, na je jaren met hart en ziel te hebben ingezet voor het vergaren van
fondsen was het helaas tijd om door te gaan en iets anders te doen. Maar wat heb ik van je
genoten in de commissie. Van opgekropt in mijn huis samen eten tot Bob Rossen, van de
allerkortste tot allerlangste vergaderingen, je was een absolute aanwinst! Dankjewel :)

Kim: dan nu de inhameringen/installaties

Met de volgende hamerslag hamer ik in:

- als lid van de Interne Commissie, Britte Brontsema

Hameren

Jeljer: Anouk heeft mij gemachtigd.
Kim: Top.

Dan gaan we door naar het volgende agendapunt: ALV commissies



Hameren

7. ALV commissies
Kim: Het is nu tijd voor de updates van de ALV commissies, waarvoor ik eerst het woord ga
geven aan de RvA.

Eefje:

Hallo allen, ik ben hier op het moment nog in mijn eentje. Demian kan elk moment

binnenkomen, Jaleesa zit zoals bekend in Engeland en Martijn had lastminute iets van zijn

werk waardoor hij er helaas niet bij kon zijn. Sinds de vorige ALV is er niet veel gebeurd,

behalve dat we het ebstuur hebben ondersteund bij het vinden van een kandidaatsbestuur,

warvoor dus hulde dat we vanavond deze ALV kunnen houden. Daarnaast ondersteunen we

het bestuur momenteel bij het samenstellen van het jaarverslag, wat vooralsnog erg goed

gaat. En ik wil jullie allemaal nog even wijzen op de vacature die openstaat, want wij zijn

natuurlijk ook op zoek naar opvolgersl. Dus mocht je zin hebben in een jaartje rva, spreek

me even aan.

Kim: Zijn er vragen?
Fayrouz: Wat vindt jij en wat vindt het bestuur ervan dat er structureel weinig mensen van
de rva op de alv zijn?
Eefje: We zijn natuurlijk dit jaar maar met vier. De alv heeft Jaleesa ingestemd, wetende dat
zij een groot gedeelte van het jaar niet in het land zou zijn. Dus we zijn altijd met een iemand
minder en als er dan toevallig iets tussenkomt, zit je hier al snel met z’n tweetjes. Maar het
bestuur is altijd wel op de hoogte geweest van eventuele afmeldingen.
Kim: Tuurlijk vinden wij het jammer, maar dat de rva een lage opkomst heeft bij de alv’s
betekent niet dat ze er niet voor ons zijn, ze zijn altijd beschikbaar voor vragen.
Eefje: Er wordt ook zeker aangemoedigd tot eventuele opvolgers.

Kim: Dan geef ik het woord aan de Kascie.

Annika:
Vallie komt een half uurtje later. Net als bij de rva is er in de afgelopen maand niet veel
spannends gebeurd bij ons. We hebben nog een update gekregen van Mayo en daarbij
geholpen en bij ons is ook de sollicitatie geopend dus meld je vooral aan.

Kim: Zijn er vragen?
Nee.

Kim: Dan geef ik als laatste het woord aan de SIB-Link

Sander:



We zijn bezig met de laatste SIB-Link van het jaar en er staat bij ons ook een vacature open.

Heb je toevallig zin om Indesign te leren, oprecht heel handig, meld je dan aan! Dan gaan jij

en ik lekker met z’n tweetjes aan de Indesign. En hopen dat het op tijd geleverd wordt.

Kim: Nina had ook een update gestuurd en daarin belooft ze dat het een spetterende editie

wordt. Zijn er vragen?

Nee.

Kim: Als er verder niets over dit stuk te zeggen valt, is het officieel gezien tijd voor een
pauze, hebben mensen daar nu behoefte aan of zullen we doorgaan naar het grote deel van
de avond, de introductie van het nieuwe bestuur?

8. Introductie nieuwe bestuur
Kim: Voordat het kandidaatsbestuur zichzelf voorstelt, willen wij als huidig bestuur graag
nog wat zeggen.

De zoektocht naar een nieuw bestuur verliep moeizaam en niet volgens het normale proces.
De mensen die bij de vorige ALV aanwezig waren, en nu bij deze extra uitgeroepen ALV,
weten hier alles van. Er was een mogelijkheid dat SIB volgend jaar niet zou bestaan in diens
huidige hoedanigheid, en dat we een bestuurloos maar ook een vereniging loos jaar
tegemoet gingen. Niets is echter minder waar, aangezien we vandaag met gepaste trots vijf
kandidaten voordragen, die ondanks de wanhoop van het zoekproces, er staan met
vertrouwen, enthousiasme, en bovenal een hart voor de vereniging. Ik wil de kandidaten
bedanken voor hun bereidwilligheid zich het komende jaar in te zetten voor de vereniging,
evenals alle leden die tijdens dit proces ons hebben ondersteund en actief hebben
meegedacht op de vorige ALV.

Naast deze emotionele uiteenzetting, zijn er ook wat concrete dingen die we graag aan de
ALV willen voorleggen, om jullie te informeren over het proces en de uiteindelijke keuzes die
zijn gemaakt. Zoals misschien al duidelijk was voor sommigen die goed hebben opgelet, of
alvast de brieven van de kandidaten hebben gelezen, leggen wij vandaag een vijfkoppig
parttime bestuur voor jullie neer. Toen we merkten dat het lastig was om fulltime bestuurder
te werven, voornamelijk omdat mensen na Corona niet nog meer studievertraging op wilden
lopen, zijn we begonnen met het overwegen van parttime functies. Er was direct meer
interesse, omdat het niet nodig was een pauze van een jaar in te lassen, maar dat er naast
het bestuursjaar nog ruimte zou zijn voor studie, hobby's, en bijbaantjes. Hoe meer we
nadachten over parttime functies, hoe meer we achter het idee van parttimers stonden.
Zoals sommigen al hebben gemerkt, en zoals vastgesteld in het strategisch plan, kampen
we problemen zoals opkomst. We hebben in dit strategisch plan meegeven aan volgende
besturen om te gaan experimenteren met de frequentie van activiteiten, borrels, en het
intellectuele programma. Met een parttime bestuur moet dit experimentatie proces in
werking worden gezet, aangezien het niet passend is voor een parttimer om de vereniging te
dragen in diens huidige vorm. We zien dat parttime functies ook nadelen hebben, zoals
bijvoorbeeld dat mensen geen dubbele functies kunnen dragen, maar zijn erg enthousiast
over de introductie van parttime functies en zijn van mening dat parttimers goed bij de
vereniging passen in alle hoedanigheden.



Dat was alles wat ik wilde zeggen, namens ook de rest van mijn bestuursleden, en dan is
het nu tijd om het woord te geven aan de kandidaat voorzitter, Xavier, ga je gang.

Fayrouz: Ik mis de functie promotie en acquisitie, gaat iemand die doen?
Kim: Het klopt inderdaad dat we geen 1 persoon hebben op deze functie. Dit zal worden
onderverdeeld onder alle bestuursleden.
Fayrouz: Geldt dat ook voor acquisitie en sponsoring?
Kim: Soort van. Waar dit proces ook heel erg voor leent is het knippen in dingen die wij
onnodig vinden of dingen die onnodig zijn gebleken. Oude tradities zijn, die niet meer viable
zijn. Zo denken we bijvoorbeeld na over het weghalen van de functie sponsoring, omdat we
dit jaar veel tijd hebben besteeds aan sposnoring en eigenlijk alleen maar kruispromotie er
hebben uitgehaald en geen enkele vorm van financiele middelen. Maar dat is ook erg aan
het volgende bestuur.
Annika: Is er wel iemand die de commissies gaat voortzitten?
Kim: Ligt aan de commissie. Het kan zijn dat sommige commissies meer zelfstandig kunnen
opereren en daarvoor een voorzitter uit de commissie kiezen. Maar met sommige
commissies kan ik me voorstellen dat er misschien wel een contactpersoon komt uit bestuur,
maar dat gaat in overleg de commissies en het komende bestuur.
Jeljer: De functie sponsoring bestaat toch al niet meer?
Kim: In principe niet nee, maar dan zouden we ook alle praktijken van sponsoring eruit
knippen.

Xavier:

Beste Bestuur van Dorp, beste ALV,

Middels deze brief wil ik mij graag introduceren en kandidaat stellen voor de functie van

Voorzitter voor het bestuur van SIB-Utrecht in de jaargang 2022-2023.

Om te beginnen een korte introductie van mijzelf: ik ben Xavier Schreurs en ik ben 23 jaar. Ik

heb de Bachelor Geschiedenis gedaan aan de Universiteit Utrecht, heb zojuist de Master

Applied Archaeology aan de Universiteit Leiden afgerond en ben momenteel eerstejaars

Research Master-student van Ancient Studies, weer aan de UU. Ik ben lid geworden van

SIB-Utrecht tijdens de UIT van 2017 en ben derhalve 5e-jaars lid.

Ik ben destijds lid geworden vanwege, heel cliché, de combinatie van inhoud en

gezelligheid, maar zeker ook door geen ontgroening en de reizen. En ik heb geen enkel

moment spijt gehad, omdat ik bij een heel warme vereniging terecht kwam. Mede daarom

ben ik ook bij een aantal commissies gegaan door de jaren heen, zijnde de

Simulatiecommissie, de KIP/MEME commissie en de Acquisitiecommissie. Hierbij heb ik de

vereniging op een leuke manier leren kennen.

Volgend jaar vormen wij, hopelijk, voor het eerst een volledig parttime bestuur. Hierin wordt

het misschien wel belangrijker dan ooit om goede communicatie te onderhouden en goed



overzicht te behouden. Ik denk dat ik hierin goed pas als Voorzitter, omdat dit kwaliteiten zijn

die ik voor mezelf nastreef en met alle graagte ook voor anderen probeer te creëren.

Daarnaast wil ik graag anderen zoveel mogelijk helpen waar het kan en ik zie dit ook als een

van de belangrijkste taken van de Voorzitter. Maar bovenal kijk ik ontzettend uit om met deze

geweldige mensen het dagelijks bestuur te mogen vormen van de vereniging waar ik zo’n 5

jaar lid van ben.

Ik zal mijzelf binnen het bestuur beslist niet gaan zien als een soort leider die verheven is

boven de rest. Besturen doe je immers samen en hiervoor moet je goed samenwerken. Dit

doe je als Voorzitter mijns inziens door enerzijds kritisch te zijn waar nodig, maar bovenal

ondersteunend te zijn op elke mogelijke manier. Dit vergt van mij een actieve benadering

richting mijn bestuursgenoten. Ik ga mijn uiterste best doen om deze actieve rol zo goed

mogelijk te vervullen, maar ook om voor eenieder benaderbaar te zijn.

Ik hoop dat het voor u duidelijk is geworden dat ik ontzettend uitkijk naar volgend jaar, dat u

– net als ik – zin heeft in een uitdagend doch mooi jaar en tot slot, niet geheel onbelangrijk,

dat u deze Limburger zijn accent wil gedogen.

Dank voor uw aandacht,

Xavier

Lotte:

Geacht bestuur van Dorp, geachte ALV,

Met deze brief stel ik mij graag kandidaat voor de functie secretaris van SIB-Utrecht voor het
collegejaar 2022-2023.

Graag zou ik willen beginnen met mezelf kort te introduceren voor degenen die mij nog niet
zo goed kennen. Ik ben Lotte Kruitwagen, 18 jaar oud en ik heb net mijn propedeuse voor de
bachelor Geschiedenis gehaald.

Om en nabij een jaar geleden liep ik kletsnat van de regen over de verengingsmarkt van de
UIT. Ik weet dat dit voor veel huidige SIB-leden het geval is, maar ik had toen niet de intentie
om lid te worden bij een studentenvereniging. Maar ik werd door één van jullie
aangesproken en vanaf toen stond SIB op mijn radar, ben ik naar een lezing geweest en
schreef ik me spontaan in voor een dagje Den Haag. De combinatie inhoud en gezelligheid
paste direct al heel goed bij me.

Vanaf toen is het snel gegaan, in de trein terug naar Utrecht heb ik me ingeschreven en ik
sloot aan bij twee commissies, de Activiteitencommissie en de MEME-commissie. Daar heb
ik me met veel plezier ingezet voor de vereniging. Ik heb bijvoorbeeld ontzettend genoten



van het verzorgen van een mooie reis naar Ljubljana. Ik voel me ontzettend thuis bij SIB en
wil me graag inzetten voor de toekomst van de vereniging die mij met open armen ontving.

Het secretarisschap past goed bij me, ik werk planmatig en gestructureerd, kan goed
prioriteiten stellen en kan snel schakelen. Dit zijn eigenschappen die wat mij betreft van
belang zijn voor een goede secretaris. Ik kijk uit naar de veelzijdigheid van de functie en help
graag mijn toekomstige bestuursleden waar nodig. Samenwerking en onderlinge
ondersteuning zal komend jaar nog meer van belang zijn gezien het veranderende karakter
van het bestuur van SIB.

Ik ga deze parttime functie combineren met de voortzetting van mijn fulltime studie
Geschiedenis. Ik ben me ervan bewust dat dit voor uitdagingen kan zorgen, maar ik heb er
vertrouwen in dat dat dit mij gaat lukken. Ik heb namelijk buiten mijn studie om dit jaar al
verschillende nevenactiviteiten gedaan en dat is succesvol gebleken.

Ik kijk ontzettend uit naar een leerzaam, uitdagend, maar ook gezellig jaar en hoop dat jullie
mij met vertrouwen geven om deze functie te vervullen.

Dankjewel.

Mila:
Geacht bestuur, geachte ALV,

Met deze brief wil ik mij graag kandidaat stellen voor de functie penningmeester in het
2022/2023 bestuur van SIB-Utrecht.

Voor degenen die mij nog niet kennen, ik ben Mila Subotički, 20 jaar, en studeer wiskunde in
Utrecht. Ik zit nu in mijn tweede jaar van mijn bachelor en ben eerstejaars lid van SIB. De
reden dat ik lid geworden ben bij deze studentenvereniging is dat de combinatie van
lezingen en gezelligheid mij erg aanspreekt. De eerste keer dat ik naar een activiteit ging
van SIB, een lezing over Joegoslavië, was gelijk heel welkomend. Na de interessante lezing
werd ik meegevraagd naar café t’ Pandje en dat was een gezellige avond geworden. Ik had
toen ook gelijk besloten dat ik mij bij deze studentenvereniging wilde aansluiten. Ik ben nog
niet naar enorm veel activiteiten geweest, maar het lijkt me erg leuk om meer betrokken te
zijn bij de studentenvereniging en mij meer voor de vereniging in te zetten.

Ik denk dat de rol penningmeester goed bij mij past. Ik vind geld namelijk altijd al erg
interessant en ik vind het leuk om ervoor te zorgen dat de financiën op orde zijn. Ik ben goed
met cijfers en werk nauwkeurig. Ook vind ik het prettig om mijn eigen taak te hebben en
alleen te werken, maar daarbij wel een team te hebben waarmee je overlegt en
besprekingen hebt. Het is fijn dat je zelf je eigen rol hebt maar er uiteindelijk samen voor
staat.

Aangezien ik van plan ben om vijf jaar over mijn studie te doen, heb ik het volgend jaar
redelijk rustig en heb ik genoeg tijd om de bestuursfunctie goed te vervullen. Ik hoop dat
jullie mij een goede kandidaat voor de functie penningmeester vinden en ik kijk er naar uit
om deze rol goed te gaan volbrengen, veel nieuwe dingen te leren en natuurlijk een leuke
tijd te gaan hebben.



Met vriendelijke groet,
Mila Subotički

Britte:

Beste ALV,

Met deze brief wil ik graag solliciteren voor de functie van commissaris intern binnen het 42e
bestuur van SIB-Utrecht. Ik ben Britte Brontsema, 19 jaar oud en eerstejaars student
biomedische wetenschappen. Inmiddels is het al meer dan een jaar geleden dat ik van
Groningen naar Utrecht verhuisde. In mijn zoektocht naar een vereniging kwam ik al snel uit
bij SIB. Ondertussen is er al een jaar voorbij sinds mijn inschrijving. Ik heb deze vereniging
leren kennen als een goed georganiseerde, open en bovenal gezellige groep mensen,
waarbij ik me thuis voel. Ik heb genoten van de lezingen en activiteiten en vooral de vele
reisjes, waar je naar mijn idee iedereen echt goed leert kennen. Daarnaast ben ik voorzitter
geworden van de UITcie en sinds kort lid van de PC. Ik vind het superleuk om me in te
zetten voor deze commissies en samen de UITweek van SIB neer te zetten.

Na lang twijfelen, heb ik na de vorige ALV besloten om te solliciteren voor het 42e bestuur. Ik
heb heel goed nagedacht over deze beslissing en de gevolgen hiervan op andere
activiteiten zoals op mijn inzet binnen mijn studievereniging, mijn studie zelf en mijn werk.
Weliswaar als een parttime bestuurslid wil ik er volgend jaar vol voor gaan als hopelijk
nieuwe CI van SIB.

Ik vind het heel belangrijk dat iedereen kan genieten van hun tijd bij SIB zoals ik dat dit jaar
heb gedaan. Ik wil eraan bijdragen de nieuwe leden van volgend jaar een warm welkom te
geven en te zorgen dat ze zich snel bij ons thuis voelen. Ik vind het belangrijk dat iedereen
betrokken wordt binnen een gesprek en zich gehoord voelt. Dat iedereen zich comfortabel
genoeg voelt om een vraag te stellen na een lezing of om uit volle borst Dancing Queen te
zingen tijdens een karaokeavond. Ik denk dat iedereen zichzelf kan zijn binnen SIB en hoop
daar als bestuurslid volgend jaar mijn bijdrage aan te kunnen leveren. Ik denk dat ik hiervoor
geschikt ben omdat ik goed kan luisteren en graag voor iedereen klaar sta. Als bestuurslid
ben je verantwoordelijk dat iedereen zich op zijn gemak voelt binnen SIB en ik neem die
verantwoordelijk heel serieus.

Ik kijk in ieder geval uit naar volgend jaar en ik hoop dat ik jullie heb kunnen overtuigen dat ik
een geschikte kandidaat ben voor commissaris intern van het SIB-bestuur van 2022-2023

Liefs,

Britte

Jasper:

Geacht bestuur van Dorp, geachte ALV;



Laat ik ook beginnen door mijzelf kort voor te stellen. Ik ben Jasper Buren, inmiddels 22 jaar
oud en sinds 2018 lid bij SIB. Ik heb reeds mijn bachelor sociale geografie behaald en
komend jaar zal ik halverwege beginnen met mijn master geografie en communicatie.

Mijn tijd bij SIB heeft een centrale rol gespeeld in mijn studententijd. Daarom hoop ik ook dat
dit zich kan blijven voortzetten. In mijn eerste jaar al was ik na enig twijfelen al snel verkocht.
Na een mooie Brusselreis en Septemberkamp had ik al allemaal leuke mensen ontmoet en
snel een groep vrienden gemaakt. In mijn eerste jaar ben ik dan ook samen met mijn
vrienden erg actief geweest bij SIB. Tijdens corona heb ik helaas minder actief kunnen zijn
bij de vereniging, maar dit bood na de lockdown juist een kans op een nieuwe start. Nu weer
voel ik me helemaal thuis bij SIB en geniet ik wederom volop van de openheid van de leden.
De manier waarop men met open armen wordt ontvangen bij SIB vormt de basis van mijn
liefde voor de vereniging.

Daarnaast sluit het inhoudelijk deel van SIB voor mij goed aan bij mijn natuurlijke
nieuwsgierigheid. Door de jaren heen heb ik een groot aantal lezingen bijgewoond, over
bekende zowel als minder bekende onderwerpen. Voor mij vervulde SIB op deze manier
deel van mijn wens om meer te leren buiten mijn studie om. Als inherent nieuwsgierig
persoon lijkt mij de positie van commissaris extern een kans om bij te dragen aan het
bevredigen van het verlangen naar kennis onder de leden. Mijn ambities voor het
verenigingsleven van SIB hebben zich dit jaar sterk ontwikkeld. Daarvoor heb ik bij de
cookcie en de FIT een bijdrage geleverd naast lidmaatschap van een aantal
genootschappen. Wat betreft relevante vaardigheden komen deze vooral voort uit mijn
studie. Ik heb er veel moeten schrijven, leren interviewen, en samenwerken. Inmiddels zal ik
ook voor mijn derde jaar schrijven voor het studietijdschrift met inhoudelijke artikelen zowel
als interviews.

Ik ben op zoek naar een uitdaging en ben zeker dat een bestuursjaar dat kan bieden.
Daarnaast hoop ik dat het op meerdere manieren een prachtige toevoeging kan zijn aan
mijn studententijd. Ik verwacht dat ik in de rol zal moeten groeien door om te gaan met
verantwoordelijkheid. Ik stel me optimistisch op tegen de onverwachte uitdagingen die
ongetwijfeld mijn, en onze, kant op zullen komen. Ik heb er vertrouwen in dat we als bestuur
gezamenlijk kunnen werken naar een mooi jaar bij SIB.

Xavier:

Beste Bestuur van Dorp, beste ALV,

Wellicht wat later in het jaar dan gepland, zitten wij dan toch voor u om ons enthousiasme

voor komend jaar kenbaar te maken.

Zoals zojuist uit onze brieven is gebleken, hebben wij allen op verschillende manieren

ervaring opgedaan binnen de vereniging en haar commissies. Daarnaast zijn wij een goede

mix van verschillende jaarlagen. Dit betekent enerzijds dat we in een aanzienlijk breed

gedeelte vereniging ervaring hebben opgedaan, anderzijds dat we allemaal verschillende

inzichten en ervaringen met elkaar kunnen delen. Samen hebben we zodoende een goed



beeld van de vereniging, waardoor wij er het volste vertrouwen in hebben dat we de

vereniging op een goede wijze zullen representeren.

Op persoonlijk vlak hebben wij onderling ook een variatie aan verstandhoudingen. Dat

betekent dat het ene bestuurslid een collega beter kent dan een ander bestuurslid. Wij zien

hier vooral kansen in liggen, omdat wij hierdoor juist een mooie combinatie hebben waarin

wij een goede dynamiek onderling kunnen creëren en een mooie samenwerking teweeg

zullen brengen.

Deze samenwerking zal het komende jaar een iets andere invulling dan andere jaren

bevatten. Dat wil zeggen, omdat wij een parttime bestuur zullen zijn, zal de communicatie

tussen de bestuursleden uiterst belangrijk zijn. Dat geldt als vanzelfsprekend ook voor onze

communicatie naar de vereniging toe. Ondanks de verandering hebben wij vertrouwen erin

dat wij, gesteund door het huidige bestuur en de leden van de vereniging, dit op een goede

manier kunnen volbrengen.

Wij zijn ons ervan bewust dat het een uitdagend jaar zal worden, wat tegelijkertijd maakt dat

wij kansen zien en er ontzettend naar uitkijken. We gaan alles erop zetten om samen met de

leden ervoor te zorgen dat het een ongelofelijk mooi, inhoudelijk èn gezellig jaar wordt.

Kortom, het jaar wordt, in de meest positieve zin des woords, hartverschreurend!

Hartelijk dank,

Xavier Schreurs

Lotte Kruitwagen

Mila Suboticki

Britte Brontsema

Jasper Buren

Kim: Dan is het nu tijd voor vragen voor de kandidaatsbestuurders of vragen over het
proces, aan wie mag ik als eerste de vloer geven?

Maya: Lief kandidaatsbestuur, ik denk dat ik niet alleen voor mezelf praat als ik zeg hoe leuk
en fijn ik het vind dat jullie je kandidaat hebben gesteld. Mijn eerste vraag is dan ook waar
jullie het meeste zin in hebben?

Britte: Ik denk dat ik het super gezellig vind om samen op de kamer te zitten en allemaal
bezig te zijn met onze eigen dingen. Om gewoon met een vaste groep, waar je normaal in je



eentje met je studie bezig te zijn, samen te kunnen werken en hopelijk zonder corona het
hele jaar op de kamer te kunnen zitten.
Mila: Ik sluit me daarbij aan.
Xavier: Ik sluit me daar ook bij aan en heb ook veel zin om me in te zetten voor alle
activiteiten.
Lotte: Ik kijk er ook naar uit om zelf een beetje beslissingen te maken, gewoon zelf kan
kiezen wat er gaat gebeuren.
Jasper: AIk heb ook zin in kamerdagen en kijk uit naar intensieve samenwerking met een
groep mensen, dat lijkt me voor leuke ups en downs zorgen. Ik ben er enthousiast over.

Fayrouz: Wat is jullie grootste uitdaging?
Xavier: Persoonlijk of voor de vereniging?
Fayrouz: Met betrekking op je functie.
Xavier: Om zo efficient mogelijk mijn dagen in te richten en gebruik te maken van mijn tijd.
Lotte: Ik denk dat voor mij een uitdaging gaat zijn, omdat ik best wel een allround functie
wellicht ga hebben, dat ik tegen sommige dingen ook nee moet zeggen.
Mila: Dat je niet in sleur komt van boekhouding en je eraan gaat ergeren. Dat je het wel leuk
blijft houden.
Britte: Voor mij flexibelheid. Ik hou van planning en denk dat we dat heel erg nodig gaan
hebben als bestuur. Voor mij is het belangrijk dat ik af en toe ook flexibel kan zijn.
Jasper: Met een wellicht lager aantal lezingen, dat het een uitdaging wordt om te besluiten
welke lezingen wel en niet gegeven kunnen worden.

Léon namens Anouk: Xavier, gefeliciteerd. Je zegt dat je anderen wil helpen, maar wat als
je zelf geholpen moet worden.
Xavier: Dan trek ik op tijd aan de bel Ik laat het blijken aan mijn bestuursgenoten en
desnoods ook aan de rva of een ander orgaan. Een kwestie van op tijd in de gaten hebben
dat het te veel wordt.

Eefje: Wat voor baantjes, hobby’s, studie gaan jullie ernaast doen? Daarmee ook, wat houdt
een parttime bestuursjaar voor jullie in?
Xavier: Precieze invulling moet nog komen natuurlijk, voor ons is het ook nieuw. Ik ga nog
een aantal vakken doen en een stage lopen, maar dat kan ik goed inrichten.
Lotte: Ik ga verder met mijn tweede jaar en werk bij lyceo zet ik op een lager pitje.
Mila: Ik ben van plan om 6 te volgen vakken in plaats van 8, maar ik kan er ook makkelijk 2
niet doen dus ik denk dat 1 vak per periode wel gaat lukken.
Britte: Ik ga fulltime verder met mijn studie, wel minder werken en ik ga minder doen bij mijn
studievereniging. Ik blijf wel bij 1 commissie van mijn studievereniging.
Jasper: Ik ga in februari beginnen met master, die is dan fulltime. Ik ga ervan uit dat ik tegen
die tijd genoeg ervaring heb met bestuur zijn zodat het minder stress veroorzaakt. Daarnaast
heb ik van mijn studie ervaren dat het weinig contacturen zijn en dat het prima te doen is
met minder tijd dan aangeraden.

Annika: Xavier, hoe wil je dit gaan managen qua verwachtingsmanagement?
Xavier: Dit moeten we nog communiceren, maar goed overzicht behouden wie wat wanneer
heeft en dan moet het goed te doen zijn om indien nodig werkzaamheden uit te besteden.

Fayrouz: Mila, volgens mij ben jij redelijk nieuw. Wat is jouw idee over bestuursjaar bij SIB?



Mila: Ik had er inderdaad in het begin heel weinig idee over. Bij het solliciteren is het me
goed uitgelegd en nog steeds kom ik achter nieuwe dingen. Ik heb er volle vertrouwen in dat
het goed komt, want mijn andere bestuursleden weten het wel en daar kan ik alles aan
vragen.

Rick: Fijn dat jullie hier toch met z’n vijven zitten. Met die rare samenstelling vroeg ik me
toch af hoe de overdracht is verlopen en hebben jullie er vertrouwen in dat het vanaf het
begin goed loopt en jullie je direct kunnen inzetten voor de vereniging?G
Xavier: De overdracht moet nog komen. Dat gaat tegen de tijd van de wissel-ALV wel
goedkomen.
Rick: Hebben jullie er wel vertrouwen in?
Xavier: Jazeker!
Kim: Mochten ze inegstemd worden is dit weekend het overdrachtsweekend en de meeste
inwerkingen zullen in augustus vallen. We hebben als bestuur ook gezegd dat we de eerste
twee maanden wel beschikbaar zijn voor alle vragen die dan nog rusten. Dus ook wij hebben
er vertrouwen in.

Maya: Voor het huidige bestuur: We hebben meegekregen hoeveel moeite het kost om een
kandidaatsbestuur samen te stellen, hebben jullie adviezen voor volgend jaar?
Kim: Nu nog niet concreet, ik zou kunnen zeggen eerder beginnen, maar we zijn eigenlijk al
in november begonnen. Ik denk dat het een samenloop van omstandigheden was die ervoor
zorgde dat het dit jaar zo lastig was. Voornamelijk de terugloop van leden door corona en de
binding van leden. We hopen dat, we hebben nu al drie eerstejaars die erin zitten, dat meer
eerstejaars uit hun jaarlaag zich gebonden worden en hopelijk volgend jaar een grotere poel
is om uit te vissen voor bestuur.
Iris de Boer: We hebben ook van andere verenigingen gehoord over de problemen. Door
corona is er veel uitloop in studie dus we hopen dat dit volgend jaar minder een probleem is.
Els: We kunnen adviezen doorgeven die jullie ons vorige ALV hebben doorgegeven.
Kim: Veel mensen voelen zich überhaupt niet verbonden aan het studentenleven dus door
fysieke dingen dingen van dit jaar is er volgend jaar hopelijk meer binding bij alle
verenigingen.

Léon: Hoe gaan jullie ervoor zorgen dat het niet stiekem toch fulltime wordt?
Lotte: Voor mij persoonlijk is het tijdsgewewijs niet anders, omdat ik fulltime studeer. Je hebt
letterlijk niet meer dan 24 uur in een dag.
Xavier: Ook hier is het belangrijk om goed te blijven communiceren en waar nodig taken
verdelen.

Fayrouz: Ik ben historicus en vindt geschiedenis heel belangrijk… Kunnen jullie je vijf
voorgangers noemen?
David: Xavier heeft ze allemaal meegemaakt!
Fayrouz: Zover je kan dan!
Xavier *nailt het* *denkt nog verder na*
Els: Je zit al op 10!
Kim: Ik was tot Jaleesa gekomen denk ik.
Lotte: *nailt het*
Mila: *David helpt een beetje met grapjes over zoete witte wijn en Mila nailt het*
Britte: *nailt het*



Jasper: *nailt het ook*
David: En hoeveel CP’s kunnen jullie opnoemen?
Eefje: Toch pijnlijk als je opeens niet meer genoemd wordt hè.

Eefje: Als je hier over een jaar weer zit, wat wil je dan geleerd hebben?
Mila: Vooral heel goed samenwerken en communiceren.
Britte: Ik vind dat een heel goed antwoord, maar ik doe dus de UIT en ik denk dat het voor
mij heel spannend wordt, al deze nieuwe leden. Dus ik hoop dat ik hele veel geleerd heb van
hoe we die leden een leuk plekje geven hier.
Xavier: Voor mij overzicht creeren voor mensen met andere werkwijzen.
Jasper: Ik wil ook beter leren communcieren, dat gaat tot nu toe hele goed. Ik wil ook leren
omgaan met verantwoordelijkheid en onder druk presteren. Ja vooral veel leren, inhoudelijk
natuurlijk.
Lotte: Ik denk vooral obstakels overwinnen dus problemen oplossen, last minute dingen
regelen, dat soort dingen.

Annika: Jasper, zit jij al in de EC?
Jasper: Ja.
Fayrouz: Is dit sinds kort?
Iris de Boer: Vorige ALV is hij ingehamerd.
Fayrouz: Gaan jullie allemaal in bestuurscommissies?
Xavier: Ik zit al in de AC en blijf daar ook.
Lotte: Ik ga nog even kijken.
Mila: Ik was het nu niet van plan, maar ik ga nog even kijken.
Valentine: Wie gaat dan in de PC of wie doet überhaupt de promotie?
Kim: We hebben inderdaad niet 1 iemand die de promotie doet, maar dat zijn taken die we
gaan onderverdelen.
Fayrouz: En wie doet de UIT?
Kim: Dit valt onder 1 iemand, wie dat onder zich gaat nemen…
Britte: Ik wil er graag betrokken bij blijven.
Kim: Het antwoord is ook: beleid.
Fayrouz: Sommige van jullie hebben fulltime studies en dan nog een parttime
bestuursfunctie en dan ook nog een aanvullende functie van promotie of acquisitie. Dan kom
je toch bijna tot een fulltime taak? Vooral degenen die fulltime gaan studeren, hoe gaan jullie
hier prioriteiten in stellen?
Xavier: Dit is beleid dus gaan we nog afstemmen.
Fayrouz: Niet per se beleid, maar hoe gaan jullie prioriteren?
Mila: Ik weet bijvoorbeeld dat het voor mijn taak aan het begin en eind vooral druk is dus
daarom wil ik in die periodes 1 vak volgen en in periode 2 en 3 2 vakken.
Lotte: Ik denk ook dat het huidige bestuur ons goed kan uitleggen wanneer drukte
momenten liggen.
Britte: Daar zijn we ons heel erg bewust van, maar ik heb morgen een tentamen en zit hier
nu ook. Het is een heel goed punt, maar we hebben er vertrouwen in.
Jasper: Daarnaast zullen we uitgebreid jaarplanningen bekijken en vergelijken en zo de
drukte verdelen. Het wordt passen en meten, een parttime bestuur is er nog nooit geweest
dus we kunnen nog geen duidelijk antwoord geven.



Kim: Als er verder geen vragen zijn, is het tijd om te gaan stemmen! Een QR code gaat de
zaal rond, vergeet niet twee keer te stemmen als je geautoriseerd bent. Zoals eerder
medegedeeld zullen leden van de RvA tegen stemmen of zich van stemming onthouden.

Dan zijn de stemmen als volgt;

● Voor: 36
● Tegen: 1
● Onthouden: 0

Kim: Met de volgende hamerslag is het kandidaatsbestuur van 2022-2023 van SIB-Utrecht
ingestemd!

Hameren

Kim: Dan is het nu tijd voor een kleine pauze voordat we deze ALV afronden. Ik las een
korte pauze in van 5 minuten, wat betekent dat ik jullie weer zie om 20:10.

Hameren

9. Pauze

Kim: Dan kunnen we nu weer beginnen aan de ALV, met de volgende hamerslag heropen ik
de ALV om 20:12.

Hameren

Kim: Dan gaan we nu door naar het volgende agendapunt; de bestuursronde.

Hameren

10. Bestuursronde
Kim: Elk bestuurslid geeft de ALV nu een korte update over waar ze mee bezig zijn geweest
de afgelopen maand, en ik zal beginnen!

Kim: De afgelopen maand ben ik, zoals velen misschien verwachten, bezig geweest met het
opvolgingsproces en alles wat daarbij komt kijken. Daarnaast heb ik me bezig gehouden met
het jaarverslag, evenals dat ik alles heb voorbereid voor deze ALV. Verder niet heel veel
interessante updates, en kijk ik heel erg uit naar het reces en op vakantie gaan! Vragen?
Geen vragen.

Dana: In juni heb ik genoten van het lustrumweekend, het symposium en de vele andere
activiteiten die we nog hebben kunnen neerzetten met z’n allen. Het was een drukke tijd met
promotiemateriaal maken, de archiefkast opruimen en het jaarverslag schrijven. Er zijn weer
nieuwe bieropeners, vernieuwde flyers en er is een fotoboek onderweg. Na dit weekend ga
ik genieten van een vakantie naar Berlijn en Zuid-Frankrijk en dan knallen we in augustus
weer door met de UIT!
Geen vragen.



Mayo: De afgelopen maand was lekker druk. Mijn focus lag op het organiseren van de UIT
(je kan je nog opgeven als vrijwilliger!), incasso’s, en het indienen van de fondsenaanvraag
voor het lezingenprogramma van volgend jaar. Verder ben ik samen met de AC bezig
geweest met een plan voor volgend jaar en ben ik druk bezig met de afronding van het
symposium. Ik ben klaar om een maandje vakantie te vieren!
Jeljer: Ik kreeg twee weken geleden best veel mailtjes over incasso’s, waaronder een voor
februari. Was daar een reden voor?
Mayo: Ja, ten eerste begrotingen die niet afgerond waren, omdat ik nog niet alle declaraties
binnen had en ten tweede drukte. Jumpsquare was ik echt straal vergeten. Daarnaast,
Triodos heeft er heel lang over gedaan om een incasso contract op te stellen. De incasso’s
zijn wel over twee maanden verdeeld. Maar je hebt gelijk, excuses.
Eefje: Vorige ALV hadden we het met de kascie erover dat bepaalde dingen niet compleet
waren in de boekhouding, is dat gefixt?
Mayo: Dat gaat goedkomen.
Eefje: Gaat het goedkomen of is het al gebeurd?
Mayo: Een paar dingen zijn al verwerkt, 1 ding moet gebeuren, omdat ik nog steeds struggle
met conscribo en iets met linken. Lastig uit te leggen, maar die moet dus nog.

Els: In de afgelopen maand ben ik bezig geweest met het organiseren van het Lustrum
Weekend, en verder heb ik genoten van alle leuke en laatste activiteiten die er nog op de
agenda stonden. Ik ben ook druk geweest met de afronding van dit jaar, de activiteiten in
September, en het jaarverslag. Tijdens het reces ga ik lekker op vakantie naar Italië en
Praag, om daarna alweer de laatste maand van bestuur in te gaan. Heeft iemand een
vraag?
Fayrouz: Waarom hebben jullie ervoor gekozen om de eindejaars-BBQ, -feest en
commissiebedankborrel allemaal samen te voegen tot 1 borrel?
Els: Het feest werd BBQ omdat er problemen waren met locatie, deze had afgezegd.
Gezien de grootte van SIB is het moeilijk om een plek te vinden. Het werd door het weer
uiteindelijk een borrel. De commissiebedankdag stond gepland op de maandag na
lustrumweekend, maar dat was niet handig. We hebben namelijk eerder gemerkt dat het
liftweekend werd gecanceld door te weinig aanmeldingen, omdat dit te dicht zat op de
meme.
Fayrouz: Hebben jullie ook gekeken om de data te verplaatsen naar augustus?
Els: Nee, daar hebben we niet naar gekeken.
Kim: Ik denk dat veel mensen dan ook op vakantie zullen zijn.

Iris: Ik heb me in juni vooral bezig gehouden met het symposium, wat een ontzettend leuke
dag was, en daarnaast met de laatste dinsdagavonden van dit jaar. Ook ik heb natuurlijk
genoten van een super leuk Lustrumweekend en de andere activiteiten die nog op de
planning stonden. Eigenlijk is het ook een beetje hetzelfde liedje als bij de rest, natuurlijk het
jaar afronden en aan het jaarverslag werken. Ik ga in het reces lekker chillen en hopelijk van
het mooie weer genieten. Daarnaast ga ik een weekje op vakantie naar Nice, waar ik heel
veel zin in heb! In Juli dus lekker uitrusten en daarna in Augustus met zijn allen een
geweldige UIT-week neerzetten. Heeft iemand vragen?
Fayrouz: Ik vroeg me af hoe het staat met de lezingen van volgend jaar. Zijn die van
september en oktober al rond?



Iris: Voor september wel, voor oktober deels. Ze staan nog niet online, omdat het deels
samenwerkingen zijn en zij willen de promotie later online.
Maya: Wordt er voor september uitgegaan van 1 lezing per 2 weken?
Iris: Ja.
Els: Hetzelfde geldt trouwens voor donderdag activiteiten.

David: Wanneer krijgen we de almanak?
Maya: Als je in de geschiedenis van mijn telefoon kijkt zie je heel veel belletjes met Romy
van drukbedrijf, mijn nieuwe beste vriendin. Drukbedrijf heeft het een beetje moeilijk op het
moment. We hebben toevallig het de eerste druk binnen. Als we daar toestemming voor
geven, is hij er binnen 25 wekrdagen dus je krijgt hem in augustus.
Jeljer: Is het zo ‘druk’ daar? Hihi.

Fayrouz: Hoe staat het met de UIT?
Britte: De planning is rond. We moeten nog 1 locatie dingetje te regelen. Draaiboek is ook
rond, met de huidige vrijwilligers komen we al ver, maar we hopen dat er nog wel wat
vrijwilligers bijkomen. De promotie is ook zo goed als af.

Kim: Als er verder geen vragen zijn, gaan we door naar het volgende agendapunt, de wvttk.

Hameren

11. WVTTK
Kim: Is er verder iets ter tafel gekomen wat er nu besproken moet worden? Nee.

Kim: Dan gaan we door naar de rondvraag

Hameren

12. Rondvraag
Kim: Dit is de tijd voor vragen, opmerkingen, en alles wat je verder kwijt wilt. Heeft iemand
een vraag of opmerking?

Fayrouz: Van harte gefeliciteerd, dank ook aan bestuur en rva. Ik wil een oproep doen aan
de alv om vragen te stellen. Daarvoor zitten we hier, om het (kandidaats)bestuur kritisch te
ondervragen.
Valentine: Ik wil ook graag het ft feliciteren. Ik wil ook benadrukken: de kascie vacature is
open en de flunkyvacature.
Demian: Gefeliciteerd.
Maud: Gefeliciteerd.
Sophie: Gefeliciteerd toekomstig bestuur en veel succes.
Maya: Ontzettend gefeliciteerd en ook aan huidig bestuur. Hebben jullie er een beetje zin in?
FT: Jazeker.
Jeljer: Gefeliciteerd en gaat zeker goed komen.
Léon: Gefeliciteerd ook namens Anouk.
Eefje: Gefeliciteerd en succes met het jaarverslag HT.
Annika: Gefeliciteerd en fijne vakantie HT, in plaats van succes met het jaarverslag.
David:Gefeliciteerd, vind het hartstikke stoer.



Iris: Gefeliciteerd en ik hoop jullie te zien shinen op septemberkamp. Wat mij tot het
volgende brengt: je kan je vanaf vandaag inschrijven voor septemberkamp! 23-25
september zullen we afreizen naar het mooie Noroden, zo heet het dorpje. Het belooft mooi
te zijn, maar ook grimmig, want er is iemand vermoord. Dat is gewoon gebeurd en we
moeten er wat mee.
Mijke: Gefeliciteerd allemaal, ik heb er zin in.
Pieter: Dankjewel voor het dragen van deze taak en gefeliciteerd. .
Danielle: Gefeliciteerd en ik wil jullie veel pelzier wensen.
Merel: Van harte gefeliciteerd en maak er een mooi jaar van.
Sander: Dit wordt gewoon hartstikke meaui.
Marisol: Gefeliciteerd, ik heb er de volste vertrouwen in.
Dana: Gefelciteerd, wordt leuk.
Rick: Huidig bestuur, ik hoop dat jullie genoten hebben en ik hoop dat jullie trots zijn. En ft,
gefelciteerd en maak er een mooi jaar van.
Xavier: Bedankt voor de gelukswensen en dankjewel huidig bestuur voor de bloed, zweet
en tranen die jullie hebben gestoken in het vinden van een bestuur.
Lotte: Dankjewel allemaal, super lief.
Mila: Bedankt voor jullie felicitaties en jullie vetrouwen.
Britte: Dankjulliewel en bedankt bestuur voor jullie tijd.
Jasper: Bedankt voor jullie felicitaties, ik krijg er alleen maar meer zin in door deze positieve
energie.
Els: Bedankt dat jullie voor hebben gestemd en succes FT.
Dana: Dankulliewel, ik heb genoten van jullie voordragingen en zag iedereen trots kijken,
het was een mooi moment.
Kim: Dankjewel voor jullie input en bedankt FT en ik sluit me aan bij Fayrouz. Ik bereid me
elke keer heel goed voor en het gaat altijd zo makkelijk, wees vooral kritisch.
Mayo: Dankjewel ALV en FT, ik hou van jullie en ik heb veel zin in overdrachtsweekend. Een
goede kick-off van het reces, daarna ga ik reces prinses spelen. Ik heb zin in augustus.
Iris: Dankjewel, aan jullie jongens: het vliegt voorbij, voor je het weet zitten jullie hier dus
maak er een mooi jaar van.

Kim: Als er verder niets is, dan gaan we door naar het laatste punt van vanavond; sluiting.

Hameren

13. Sluiting
Kim: Ik wil jullie allemaal bedanken voor jullie aanwezigheid en input deze avond. Het was
een korte ALV, maar wel een goede, aangezien we nu een bestuur voor aankomend jaar
hebben! Zonder er al te veel omheen te draaien, sluit ik hierbij de Algemene
Ledenvergadering van 29 juni om 20:31.

Hameren

Kim: Deze ALV zou eigenlijk tot 22.00 duren, waardoor we in de Cambridgebar terecht
zouden kunnen, maar aangezien we er doorheen zijn gevlogen, is het denk ik het beste als
we naar de binnenstad fietsen en kijken of daar iets open is waar we met zn allen kunnen
proosten op het nieuwe FT!


